

Sasha Divain

Chapter President

Instagram - @divain.voice, @sasha_divain

FB, VK - @divain.voice, @sasha.divain

Sasha Divain (New York, USA) - professor and president of the DIVAin International Voice Association and International Association of Teachers of Singing www.diva-voice.com, American Voice Academy by DIVA www.divain.academy, Master of Music in Music Theatre Vocal Pedagogy (Carthage College, Estill Voice Affiliate, WI, US), Bachelor of Music in CCM Voice and Vocal Pedagogy (Glier Music Academy, Kyiv, Ukraine), Associate in Arts Degree in Classical Voice and Vocal Pedagogy (Tchaikovsky College of Music, Simferopol, Ukraine).



Voice teacher and Vocal Rehabilitation Specialist of celebrities, winner and jury member of international singing competitions, laureate of the State Prize. A.S. Karamanova. Founder of the new profession, training, and certification program Vocal Rehabilitation Specialist. Host of more than 100 voice courses, studied and had internships in the USA, Ukraine, Russia, Poland, Spain, Germany, Greece, Belgium, Austria, and the Netherlands. Translator of the voice courses and education materials (English, Russian, Ukrainian), Estill Master Trainer.

Sasha has over 20 years of experience in singing and over 15 years of experience in teaching. Her journey as a voice teacher has been deeply rewarding, marked by a dedication to nurturing the talents of aspiring singers and voice teachers guiding them toward achieving their full potential.

As a founder and president of the International Association of Teachers of Singing (the first voice teachers' association in Eastern Europe & Central Asia), she developed and implemented innovative curricula that blended science-based voice methods with contemporary styles, preparing singers and voice teachers for a diverse range of musical careers. Together with a team Sasha created the first online course for teachers of contemporary singing in Eastern Europe and Central Asia.

Саша Дивайн (Нью-Йорк, США) - профессор и президент Мировой ассоциации голоса DIVAin и Международной ассоциации преподавателей вокала www.diva-voice.com, Американской академии голоса DIVA www.divain.academy, магистр музыки в области вокальной педагогики музыкального театра (Carthage College, филиал Estill Voice, Висконсин, США), бакалавр музыки в области эстрадно-джазового вокала и вокальной педагогики (Музыкальная академия им. Р.М. Глиэра, Киев, Украина), младший специалист в области академического вокала и вокальной педагогики (Музыкальное училище им. П.И. Чайковского, Симферополь,

Украина). Вокальный тренер и реабилитолог звезд, победитель и член жюри международных вокальных конкурсов, лауреат государственной премии им. А.С. Караманова. Создатель новой профессии, программы обучения, сертификации «Вокальный реабилитолог». Организатор более 100 тренингов в сфере развития голоса, училась и стажировалась в США, Украине, России, Польше, Испании, Германии, Греции, Бельгии, Австрии, Нидерландах. Переводчик курсов и учебных материалов Estill (английский, русский, украинский), мастер-тренер Эстилл Войс.

У Саши более 20 лет опыта пения и более 15 лет опыта преподавания. Ее путь в качестве преподавателя вокала был очень плодотворным, отмеченным стремлением развивать таланты певцов и преподавателей вокала, направляя их к полной реализации своего потенциала.

Будучи основателем и президентом Международной ассоциации преподавателей вокала (первой ассоциации преподавателей вокала в Восточной Европе и Центральной Азии), она разработала и внедрила инновационные учебные программы, сочетающие научно обоснованные методы развития голоса и современные стили, готовя вокалистов и преподавателей вокала к разнообразной музыкальной карьере. Вместе с командой Саша создала первый онлайн-курс для преподавателей современного вокала в Восточной Европе и Центральной Азии.